
 

 

Vážené studentky a studenti CEVRO, 

 

Chci vám poděkovat, že jste si zapsali předmět „Na co a naco potřebujeme 

diplomaty“ a myslím, že jsme spolu strávili několik zajímavých hodin. 

Na zakončení našich setkání a pro to, abych se dozvěděla, co jste si z nich 

odnesli, případně, jakým způsobem jste se naučili myslet v oblasti 

mezinárodních vztahů a diplomacie, žádám vás, aby jste mi na adresu 

Magdalena.vasaryova@gmail.com napsali krátkou úvahu na některý 

z problémů, které dnes musí naše i vaše diplomacie řešit. Stačí 2-3 stránky A4 

a to je dost na to, abych se přesvědčila, že naše setkání měli smysl pro mně 

i pro vás. Hlavně se to nedá opsat, potŕebuji znát vaše uvažování a pokud 

budete citovat z novin, označte to, prosím. Čtu málem všechno důležité 

v mnoha jazycích, takže...  

Například způsob uvažování, co dál s válkou v Ukrajině z pohledu diplomatů 

podél hranice NATO a Ruské federace a Ukrajiny, případně Moldavska. Ale to je 

jednom jeden z možných námětů. Nebo energetická situace, atakdále... 

Budu vám odpovídat jednotlivě spolu s hodnocením nejenom vašeho 

uvažování, ale také stylu, jakým píšete. Pošlete mi vaši úvahu do konce 

zkouškového období. 

 

Bylo mi potéšením spotkat se s vámi 

 

Vaše 

Magda Vášáryová 
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